

Proxy Form

Shareholder Number:

Number of Shares:

سنداً توكيل

رقم المساهم:

عدد الأسهم:

I, the undersigned,

..... as a shareholder of
Qatar Electricity and Water Company Q.P.S.C.,
hereby appoint

أنا الموقع أدناه،

..... المساهم
في شركة الكهرباء والماء القطرية (ش.م.ع.ق.)
قد وكلت

to attend, represent and vote on my behalf at the Extraordinary General Assembly meeting, to be held on Sunday, 08/09/2024. virtually using Zoom application platform. The registration process starts at 2:30 PM and the meeting start at 3:30 PM.

للحضور وتمثيلي والتصويت نيابة عنني في اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة، والمقرر عقدها يوم الأحد الموافق 08/09/2024م إلكترونياً باستخدام تطبيق "zoom" على أن تبدأ عملية التسجيل في تمام الساعة 2:30 مساءً، وينتهي الاجتماع في تمام الساعة 3:30 مساءً.

If the quorum is not met, to attend the second meeting to be held on Sunday, 15/09/2024 virtually using Zoom application platform. The registration process starts at 2:30 PM and the meeting start at 3:30 PM.

وحضور الاجتماع الثاني في حالة عدم اكتمال النصاب، والذي سوف يعقد بتاريخ 15/09/2024م إلكترونياً باستخدام تطبيق "zoom" على أن تبدأ عملية التسجيل في تمام الساعة 2:30 مساءً، وينتهي الاجتماع في تمام الساعة 3:30 مساءً.

Signature:

التوقيع:

Date: ____ / ____ / 2024

التاريخ: ____ / ____ / 2024م